

臺灣大學—圓通雅筑國際學舍簡介

宿舍地址：235 新北市中和區工專路 26-38 號

介紹：

圓通雅筑宿舍在華夏科技大學的街對面，提供 24 小時保安服務，實行刷卡管理，每個學生都有自己的宿舍卡，用於乘坐接駁巴士、進入大樓、乘坐電梯、公共區、回收區。一樓有廣場，休息區有食品設施，例如 Hi-Life (24/7 營業)、全聯 PX-Mart (營業時間為上午 8 點至晚上 11 點)、一家咖啡館和兩家小餐館。

運輸：

位於台北捷運橘線（中和-新蘆線），距離南勢角捷運站步行 15 分鐘，或騎乘 U-Bike 10 分鐘。此外，宿舍提供往返南市角捷運站（5 分鐘車程）的接駁巴士，每日上午 6:30-10:00 及下午 4:00-8:30 每 20 分鐘一班。

/臺大主校區方向/

1. 從公館捷運站出發
2. 搭乘綠線（松山-新店線）至古亭捷運站
3. 換乘橘線（中和-新蘆線）
4. 下車至南勢角捷運站
5. 從南勢角捷運站，使用以下任一方式前往宿舍：

A. 步行 (15 分鐘)：<https://goo.gl/maps/aJgSCUCdm97e22KV6>

- i. 前往南勢角捷運站 4 號出口左轉興南路一段（興南路一段）
- ii. 直行至華新街左轉
- iii. 直行至忠孝街，右轉至華新街
- iv. 直行至龔莊路（工專路）右轉
- v. 一直往右走直到圓通雅筑宿舍

B. 騎 U-bike (5 分鐘)

- i. 南勢角捷運站 4 號出口租 U-bike
- ii. 路線見 A (步行版)：<https://goo.gl/maps/aJgSCUCdm97e22KV6>
- iii. 在圓通雅筑宿舍附近的以下任一 U-bike 站點歸還您的自行車

C. 接駁巴士 (5 分鐘)

- i. 前往南勢角捷運站 2 號出口等候圓通接駁巴士（每日上午 6:30-10:00 及下午 4:00-8:30 每 20 分鐘一班）
- ii. 直達圓通學生宿舍（圓通雅筑宿舍）
- iii. 接駁車上禁食並禁止攜帶無密封包裝之飲料

Yuantong Student Dormitory (圓通雅筑宿舍)--International Guide

Address: No.26-38, Gongzhan Rd., Zhonghe Dist., New Taipei City 235055, Taiwan (R.O.C.)
(235 新北市中和區工專路 26-38 號)

INTRODUCTION

Jointly leased by several national universities, the Yuantong Student Dormitory (圓通雅筑宿舍) is right across the street from Hwa Hsia University of Technology. The front desk has **24-hour security service**, which students can seek assistance from in case of emergencies. It is managed based on card access, so every student gets their own **dormitory card**, which is used to ride the shuttle bus, enter the building, ride the elevator, enter your living area, and enter the recycling area. The **ground floor has a plaza**, with a green area and wooden benches. This resting area is enclosed by food facilities, such as Hi-Life (open 24/7), PX-Mart (open from 8am to 11pm), a café, and two small restaurants.

TRANSPORTATION

Located on the **Orange Line** (Zhonghe–Xinlu Line) of the Taipei Metro, it is 15-minute walk, or a 10-minute U-Bike ride, away from **Nanshijiao MRT Station**. Additionally, Yuantong Dorm provides a shuttle service between the dorm and Nanshijiao Station(5-minute drive). The shuttle bus comes every 20 minutes between 6:30 AM to 10:00 AM and 4:00 PM to 8:30 PM.

/Directions from NTU Main Campus/

1. Start at **Gongguang MRT Station**
2. Ride up the Green Line (Songshan-Xindiang Line) to **Guting MRT Station**
3. Transfer to the **Orange Line** (Zhonghe–Xinlu Line)
4. Ride down to **Nanshijiao MRT Station**
5. From Nanshijiao MRT Station, use either of the following ways to get to the dormitory:
 - A. **Walk (15 mins):** <https://goo.gl/maps/aJgSCUCdm97e22KV6>
 - i. Go to Nanshijiao MRT Station **Exit 4** and turn left to **Xingnan Road Section 1** (興南路一段)
 - ii. Go straight until **Xuaxin Street** (華新街) and turn left
 - iii. Go straight until **Zhonxiao Street** (忠孝街) and turn right to continue on **Xuaxin Street** (華新街)
 - iv. Go straight until **Gongzhuang Road** (工專路) and turn right
 - v. Go straight and keep on the right side until **Yuantong Student Dormitory** (圓通雅筑宿舍)
 - B. **Ride U-bike (5 mins)**
 - i. Go to Nanshijiao MRT Station **Exit 4** to rent a U-bike
 - ii. **See A (Walk Version) for the route:** <https://goo.gl/maps/aJgSCUCdm97e22KV6>
 - iii. Return your bike at either of the following U-bike Stations near Yuantong Student Dormitory (圓通雅筑宿舍)
 - C. **Shuttle bus (5 mins)**
 - i. Waiting for the Yuantong shuttle bus at **Exit 2** of Nanshijiao MRT Station. The shuttle bus comes every 20 minutes between 6:40AM to 10:00AM and 4:10 PM to 8:30 PM.
 - ii. Ride directly to Yuantong Student Dormitory (圓通雅筑宿舍)
 - iii. Eating and drinking are strictly prohibited on the bus. Unsealed beverages are not allowed on board.



